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Dopravní komise 
 

ZÁPIS 
z jednání č. 2/2023 ze dne 11.10.2023 

č. j.: MUUO/82826/2023/DSS/ska 
č. spisu: dss-dk/4378/2023 

 
 

Přítomni: viz prezenční listina 

Omluveni: Jan Švejkar, Ing. Marcel Klement, MPA 

Neomluveni: Pavel Voleský 

Hosté: --- 

Zapisovatel: Ing. Jaroslav Škarka, MPA 

Místo a čas jednání: Městský úřad, ul. Dělnická čp. 1405, zkušební místnost, 15:30 hod. 

Program jednání: 

1. Zjednosměrnění ulice Polní 
2. Rekonstrukce ulic Zborovská, Husova, Zahradní, Ježkova, 

Mývaltova 
3. Přechod pro chodce pod Duklou 
4. Dopravní situace na cyklotrase u firmy DITIS 
5. Zákaz vjezdu na komunikaci u dětského hřiště v Kerharticích 
6. Parkování na zastávce v ul. Pražská 
7. Zpomalovací prahy v Knapovci 
8. Změna JŘ pro Knapovec, H. a D. Houžovec 
9. Parkovaní K+R před ZŠ Bří Čapků 
10. Parkovací systém v ul. Floriana Hernycha a U Perly 
11. Zjednosměrnění ul. Polská před Novou Louží 
12. Rozhledové poměry v křižovatkách na sídlišti Štěpnice 
13. Různé 

 

Předseda dopravní komise Marek Hájek zahájil jednání v 15:30 hod. a seznámil členy s programem 
jednání. Přítomno je 6 členů dopravní komise. 
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1. Zjednosměrnění ulice Polní 
 

Členové dopravní komise se seznámili se záměrem na zjednosměrnění ul. Polní (příloha č. 1). Jedná se 
o dodatečnou úpravu dopravního režimu po provedené rekonstrukci ulic Polní a Příčná, která je 
požadována ze strany obyvatel ulice. Po proběhlé diskuzi nevznikl návrh doporučení. 
 

Výsledek hlasování: 

Pro: 0 Proti: 0 Zdržel se: 6 
   
Návrhy a doporučení Radě města Ústí nad Orlicí: 
--- 

 
2. Rekonstrukce ulic Zborovská, Husova, Zahradní, Ježkova, Mývaltova 

 
Členové dopravní komise se seznámili se záměrem rekonstrukce ulic Zborovská, Husova, Zahradní, 
Ježkova, Mývaltova (příloha č. 2). Diskuze proběhla především o zjednosměrnění ulic Ježkova a 
Mývaltova. Člen komise Mgr. Holubář upozornil na to, že úprava ul. Husova nekoresponduje se 
zpracovanou koncepcí cyklistické dopravy. Vznesl dotaz, proč není při plánovaných rekonstrukcích ulic 
zohledňována tato koncepce. Komise po proběhlé diskuzi vzala záměr rekonstrukcí na vědomí a 
doporučuje, aby v dalším stupni projektové dokumentace byla zohledněna koncepce cyklistické 
dopravy. 
 
 

Výsledek hlasování: 

Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 0 
 

Návrhy a doporučení Radě města Ústí nad Orlicí: 
Dopravní komise doporučuje Radě města Ústí nad Orlicí, aby v dalším stupni projektové dokumentace 
rekonstrukce ulic Zborovská, Husova, Zahradní, Ježkova, Mývaltova byla zohledněna koncepce 
cyklistické dopravy. 

 
3. Přechod pro chodce pod Duklou 

 
Dopravní komise projednala požadavek Osadního výboru pro městskou část Hylváty a Dukla 
na instalaci dopravní značky A 11 „Pozor, přechod pro chodce“. Proběhla diskuze ohledně bezpečnosti 
přechodu pro chodce pod Duklou. Dopravní komise nesouhlasí s umístěním dalšího dopravního 
značení u přechodu, jelikož dopravní značení přechodu bylo již dříve zvýrazněno retroreflexním 
podkladem, přechod je normově nasvícen a doprava se v místě zklidnila umístěním stacionárního 
radaru. 
 

Výsledek hlasování: 

Pro: 1 Proti: 4 Zdržel se: 1 
 

Návrhy a doporučení Radě města Ústí nad Orlicí: 
--- 
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4. Dopravní situace na cyklotrase u firmy DITIS 

 
Dopravní komise projednala požadavek Osadního výboru pro městskou část Černovír, Oldřichovice, 
Tichá Orlice, Václavov na umístění značky P 4 „Dej přednost v jízdě!“. Dopravní komise po proběhlé 
diskuzi nesouhlasí s umístěním dopravního značení, jelikož se jedná o křižovatku s předností zprava a 
není nutné umísťovat další tři dopravní značky. 

 
Výsledek hlasování: 

Pro: 0 Proti: 5 Zdržel se: 1 
 
Návrhy a doporučení Radě města Ústí nad Orlicí: 
--- 
 
5. Zákaz vjezdu na komunikaci u dětského hřiště v Kerharticích 

 
Dopravní komise projednala požadavek Osadního výboru pro městskou část Kerhartice na umístění 
zákazu vjezdu na komunikaci podél dětského hřiště. Dopravní komise souhlasí s umístěním dopravního 
značení B 11 „Zákaz vjezdu všech motorových vozidel“ v obou směrech s tím, že si náklady na dopravní 
značení a instalaci uhradí osadní výbor.  

Hlasování o protinávrhu: 
Výsledek hlasování: 

Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 0 
 
Návrhy a doporučení Radě města Ústí nad Orlicí: 
Dopravní komise doporučuje Radě města Ústí nad Orlicí umístit dopravní značení B 11 „Zákaz vjezdu 
všech motorových vozidel“ na komunikaci mezi ul. Karpatská a Drážní. 
 
6. Parkování na zastávce v ul. Pražská 

 
Dopravní komise projednala požadavek Osadního výboru pro městskou část Kerhartice na umístění 
zákazu stání na zastávce autobusu v ul. Pražská. Dopravní komise nedoporučuje umístit zákaz stání 
v prostoru zastávky autobusu s tím, že zde platí obecná úprava provozu na pozemní komunikaci. 
Správce komunikací ověřil rozhledové poměry při výjezdu z ul. Lesní. 

Hlasování o protinávrhu: 
Výsledek hlasování: 

Pro: 0 Proti: 6 Zdržel se: 0 
 
Návrhy a doporučení Radě města Ústí nad Orlicí: 
--- 
 
7. Zpomalovací prahy v Knapovci 

 
Dopravní komise projednala požadavek Osadního výboru pro městskou část Knapovec, Dolní Houžovec 
a Horní Houžovec na umístění retardérů u Sluneční Stráně a MŠ. Dopravní komise nedoporučuje 
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umístění retardérů a doporučuje vstoupit v jednání s vedením firmy AVENA a požádat o ohleduplnou 
jízdu v těchto místech, především u MŠ. 

Hlasování o protinávrhu: 
Výsledek hlasování: 

Pro: 0 Proti: 6 Zdržel se: 0 
 
Návrhy a doporučení Radě města Ústí nad Orlicí: 
Dopravní komise doporučuje Radě města Ústí nad Orlicí jednat s firmou AVENA o způsobu jízdy 
na komunikacích v Knapovci, především u MŠ. 
 
8. Změna JŘ pro Knapovec, H. a D. Houžovec 

 
Dopravní komise projednala požadavek Osadního výboru pro městskou část Knapovec, Dolní Houžovec 
a Horní Houžovec na úpravu jízdního řádu autobusů s ohledem na obslužnost této městské části. 
Dopravní komise doporučuje projednat změnu s Pardubickým krajem, jako zřizovatelem linkové 
autobusové dopravy. Při případné úpravě zohlednit počet cestujících. 

Hlasování o protinávrhu: 
Výsledek hlasování: 

Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 0 
 
Návrhy a doporučení Radě města Ústí nad Orlicí: 
Dopravní komise doporučuje Radě města Ústí nad Orlicí projednat změnu autobusového jízdního řádu 
s ohledem na obslužnost městské části s Pardubickým krajem. 
 
 
9. Parkovaní K+R před ZŠ Bří Čapků 

 
Dopravní komise projednala podnět k úpravě dopravního značení IP 13e „Parkoviště K+R“ před ZŠ v ul. 
Bratří Čapků. Dopravní komise nedoporučuje měnit stávající dopravní značení a doporučuje 
prostřednictvím mediální koordinátorky udělat osvětu dopravní značení K+R, které označuje 
parkoviště, na kterém lze zastavit za účelem vystoupení a nastoupení osob. Poté dát úkol městské 
policii, aby se zaměřila na dodržování pravidel silničního provozu v tomto místě. 

Hlasování o protinávrhu: 
Výsledek hlasování: 

Pro: 0 Proti: 6 Zdržel se: 0 
 
Návrhy a doporučení Radě města Ústí nad Orlicí: 
Dopravní komise doporučuje Radě města Ústí nad Orlicí zajistit informovanost výkladu dopravního 
značení „K+R“ a zvýšit dohled městské policie v tomto místě. 
 
 
10. Parkovací systém v ul. Floriana Hernycha a U Perly 

 
Dopravní komise projednala podnět k úpravě dopravní režimu v ul. Floriana Hernycha a U Perly. 
Dopravní komise doporučuje umístit dopravní značení IP 13c „Parkoviště s parkovacím kotoučem 4x“ 
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s dodatkovou tabulkou E 13 „15 minut“ u DDM a v celém areálu Perly zpoplatnit parkování 
jako v centru města s umístěním parkovacího automatu. 

Hlasování o protinávrhu: 
Výsledek hlasování: 

Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 0 
 
Návrhy a doporučení Radě města Ústí nad Orlicí: 
Dopravní komise doporučuje Radě města Ústí nad Orlicí umístit dopravní značení IP 13c „Parkoviště 
s parkovacím kotoučem 4x“ s dodatkovou tabulkou E 13 „15 minut“ u DDM a v celém areálu Perly 
zpoplatnit parkování jako v centru města s umístěním parkovacího automatu. 
 
11. Zjednosměrnění ul. Polská před Novou Louží 

 
Dopravní komise projednala podnět ke zjednosměrnění ul. Polská v úseku kolem Nové Louže, které 
mělo nastat po vybudování parkoviště před nákupním centrem. Dopravní komise doporučuje zachovat 
obousměrný provoz, zrušit zelený pás podél komunikace a zřídit zde parkovací místa. 

Hlasování o protinávrhu: 
Výsledek hlasování: 

Pro: 0 Proti: 6 Zdržel se: 0 
 
Návrhy a doporučení Radě města Ústí nad Orlicí: 
Dopravní komise doporučuje Radě města Ústí nad Orlicí zřídit parkovací místa místo zeleného pásu 
v ul. Polská mezi ul. Chodská a Heranova. 
 
12. Rozhledové poměry v křižovatkách na sídlišti Štěpnice 

 
Dopravní komise projednala podnět k řešení rozhledových poměrů na křižovatkách na sídlišti Štěpnice 
(Popradská X Nová, Heranova X Polská, Mazánkova X Chodská). Dopravní komise doporučuje zvýšit 
dohled městské policie, aby byla dodržována obecná úprava (řidič nesmí zastavit a stát na křižovatce a 
ve vzdálenosti kratší než 5 m před hranicí křižovatky a 5 m za ní). Dále doporučuje přemístění sběrných 
nádob na komunální odpad mimo rozhledy v křižovatkách. Na Křižovatce ulic. Mazánkova a Chodská 
doporučuje k zajištění rozhledových poměru při výjezdu do ul. Mazánkova umístit dopravní odrazové 
zrcadlo. 

Hlasování o protinávrhu: 
Výsledek hlasování: 

Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 0 
 
Návrhy a doporučení Radě města Ústí nad Orlicí: 
Dopravní komise doporučuje Radě města Ústí nad Orlicí zvýšit dohled městské policie na křižovatkách 
na sídlišti Štěpnice a přemístit sběrné nádoby na komunální odpad mimo křižovatky. 
 
13. Různé 

A) Člen komise Bc. Dudla upozornil na to, že na okružní křižovatce u Hernychovy vily u dopravního 
značení B 24a „Zákaz odbočení vpravo“ chybí dodatková tabulka E 13 „Mimo cyklistů“. Doplnění 
dodatkové tabulky zajistí správce komunikací. 
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B) Člen komise Mgr. Holubář požaduje řešit koncepčně placené stání pro rezidenty a abonenty a 
nevytvářet parkovací místa zdarma a na úkor zeleně. Parkovacím systémem se bude dopravní 
komise zabývat na svých dalších jednáních. 

 
 
 
Termín příštího jednání: dle potřeby v roce 2023. 
 
Jednání bylo předsedou komise ukončeno v 17:30 hod. 
 

Přílohy zápisu: 

1. Zjednosměrnění ulice Polní 

2. Rekonstrukce ulic Zborovská, Husova, Zahradní, Ježkova, Mývaltova 

 

 

Zapsal: Ing. Jaroslav Škarka, MPA zapisovatel 11.10.2023 
 

Ověřil: Marek Hájek předseda dopravní 
komise 18.10.2023 

 

 


